
Protokół Nr 37/10 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 22 marca 2010 r.

odbytego  w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 1040

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do
niniejszego protokołu oraz wójt gminy i zastępca .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził  quorum, przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O  terminie  posiedzenia  członkowie  komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie  ,  otrzymując
materiały . 
Porządek obrad posiedzenia  komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej .
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 26 marca  2010 r.   
4.Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów    
    komunalnych z terenu gminy 
    Stanowisko komisji na sesję  
5.Sprawy róŜne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  36/10  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane   pod obrady najbliŜszej sesji ,
komisje je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała opinię
jak niŜej :
- projekt uchwały Nr XXXVI/289/10 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na 
  terenie Gminy oraz sposobu jej  poboru 
Wójt Gminy przypomniał,Ŝe ten projekt uchwały był  juŜ  omawiany przez radnych i
poinformował o zmianach jakie zostały naniesione w obecnym projekcie .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie i jednogłośnie . 
- projekt uchwały Nr XXXVI/290/10 w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w   
  budŜecie  gminy środków  stanowiących  fundusz sołecki   -  komisja pozytywnie  i
jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr XXXVI/291/10  w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru
podatków w drodze inkasa – komisja  pozytywnie  i  jednogłośnie  zaopiniowała  w/w
projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr XXXVI/292/10  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w obrębie Sowno , działki nr 89/3, 89/4,90,91,92,93 i części działek
131/1,131/2 i 525
Komisja opiniując w/w projekt uchwały zaproponowała w  § 6 pkt 11, iŜ ustala  się
wysokość jednorazowej opłaty przy zbyciu nieruchomości , której wartość wzrosła w 



- 2 - 
związku z ustaleniem niniejszej uchwały  na 30 % wzrostu wartości nieruchomości .
- projekt  uchwały Nr XXXVI/293/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w obrębie  ewidencyjnym
Grabowo – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały ,  
- projekt  uchwały Nr XXXVI/294/10  w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału
gminy na obwody głosowania – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w
projekt uchwały ,
-  projekt   uchwały  Nr  XXXVI/295/10   w  sprawie  zaopiniowania  Regulaminu
Organizacyjnego  Biblioteki   Publicznej  Gminy  Stargard  Szczeciński   -  komisja
jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
-projekt   uchwały Nr XXXVI /296/10w sprawie zatwierdzenia taryf  dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków 
Komisja po dyskusji i wyjaśnieniu dlaczego osobno ustala się cenę  dla mieszkańców
Witkowa  Pierwszego  i  dodatkowych   wyjaśnieniach  złoŜonych   przez  wójta
dotyczących m.in.  daty wejścia nowych stawek , zaopiniowała  pozytywnie projekt
uchwały  ,  
- projekt  uchwały Nr XXXV/297/10  w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków 
Wójt Gminy poinformował o stawkach w gminach sąsiednich .
Przewodniczący  komisji  przypomniał  ,Ŝe  w  roku  ubiegłym  komisja  odniosła  się
pozytywnie  do projektu uchwały , a rada nie podjęła uchwały i zgodnie z przepisami
wojewoda wówczas wprowadził stawki .
Komisja dyskutując nad wysokością  stawek i   biorąc pod uwagę  stawki  w gminach
sąsiednich  pozytywnie  odniosła  się  do  proponowanych  stawek  i  zaopiniowała
pozytywnie w/w projekt uchwały . 
- projekt  uchwały  Nr XXXVI/298/10 w sprawie zawarcia porozumienia w przedmiocie
realizacji  przedsięwzięcia-  budowy  Zachodniopomorskiej  Sieci  Teleinformatycznej
dostępu do aplikacji i e – usług
Wójt Gminy – przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały . 
Komisja uwag nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały czyniąc to
jednogłośnie .  
-  projekt   uchwały  Nr  XXXVI/299/10  w  sprawie  zatwierdzenia  „Planu  Odnowy
Miejscowości Grabowo „ gmina Stargard Szczeciński 
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe odbyło się zebranie wiejskie w Grabowie i dokonano
dwóch zmian w planie odnowy : 
-wykreślono  gminę  ze  źródła  finansowania  z  zadania  dotyczącego  remontowania  i
zagospodarowani  dawnej  sali  gimnastycznej  oraz  zagospodarowania  terenu
przyległego ,
-  zmieniono termin realizacji  zadania określonego w harmonogramie tj. doposaŜenia
świetlicy wiejskiej z 2010 na 2012   
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie i pozytywnie .
Ad.4 
Przewodniczący komisji przedstawił informację dotyczącą realizacji zadań w zakresie
ochrony  środowiska  oraz  wywozu  odpadów komunalnych  z  terenu  gminy  Stargard
Szczeciński .
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .
W  trakcie  omawiania  informacji  na  bieŜąco  wyjaśniono  wszystkie  wątpliwości  ,
zastępca wójta poinformował o rozpoczęciu przez policję  na podstawie otrzymanych
wykazów z gminy , wyegzekwowania od właścicieli posesji obowiązku wynikającego z
regulaminu z karą grzywny łącznie .Policja będzie to wykonywała sukcesywnie, przy
okazji wizyt w wykazanych  miejscowościach .
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Komisja  jednogłośnie  do   wyŜej  wymienionego  tematu  przyjęła  następujące
stanowisko :
Komisja  Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  przyjęła w/w  informację i
pozytywnie  zaopiniowała  działania  w  zakresie  egzekwowania  obowiązku
posiadania  urządzeń  słuŜących  do  zbierania  odpadów  komunalnych  ,  a  takŜe
przyłączenia  nieruchomości  do  istniejących  sieci  kanalizacyjnych  .Jednocześnie
komisja  wnioskuje  o  zaostrzenie  działań  w  zakresie  dzikich  wysypisk  śmieci  i
zaśmiecania poboczy dróg .    
Radny Władysław Kuźma – przypomniał o konieczności naprawienia dziury w drodze
na moście koło posesji księdza i sprawa dziur w drogach , po okresie zimowym .
Radna Gabriela Czwertlik – zapytała się  czy na tym posiedzeniu komisji moŜe Pani
Maryniak  Maria  sołtys  Ulikowa  przedstawić  problem  dotyczący  pewnej  grupy
mieszkańców  tej miejscowości .
A  druga  sprawa  poruszona   przez  radną  dotyczyła  zgłoszonej  przez  mieszkańca
Strachocina  uwagi  ,Ŝe  pracownicy  wykonujący  remontu  świetlicy  wiejskiej  w
Strachocinie zabierają deski pochodzące z rozbiórki  . 
Za zgodą komisji  w  części posiedzenia uczestniczyła Pani Maria Maryniak – sołtys wsi
Ulikowo , która przedstawiła sprawę dotyczącą tych mieszkańców Ulikowa , którzy nie
wykupili  notarialnie   od  agencji  działek,  na  których  mają  obecnie  ogródki  .W  tej
sprawie  sołtys  w  imieniu  mieszkańców   złoŜyła  wniosek   o  zmianę    Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard
Szczeciński .
W trakcie dyskusji  m.in.   zwrócono uwagę  ,iŜ  w międzyczasie   zostało uchwalone
Studium i zmieniło się przeznaczenie tych działek , a teraz jak tłumaczyła Pani Sołtys
działki  powinny  mieć  przeznaczenie  rolne  –  wg   agencji  ,iŜ  mieszkańcy  nie  byli
poinformowani  o  pracach  jakie  były  prowadzone  nad  opracowywaniem  Studium –
sołtys nie wywiesiła ogłoszenia . Mówiono o tych mieszkańcach , którzy juŜ wcześniej
zapłacili za te działki i posiadają dowody wpłaty , ale nie nabyli tych  nieruchomości
notarialnie .   
Wójt Gminy podsumowując dyskusję m.in. powiedział ,Ŝe w tej sprawie porozmawia z
Dyrektorem Agencji .
Przewodniczący  Komisji  zaznaczył  m.in.  ,  iŜ  trudno  byłoby  teraz  cofać  zapis  o
przeznaczeniu działek  w Studium, a prace nad Studium były prowadzone odpowiednio
długi okres i na pewno mieszkańcy wiedzieli o tym . 
Następnie Przewodniczący Komisji Daniel Wilk poruszył następujące sprawy dotyczące
Grzędzic : 
- usunięcie wilgoci na ścianach  nowo wybudowanej szatni sportowej przez  
  wykonawcę- trwają prace,
- wykonanie podjazdu dla wózków do świetlicy wiejskiej , albo otwarcie drugiej 
  bramki, 
- sprawa przejęcia drogi powiatowej przez gminę ,
- studium komunikacji weryfikacja pewnych zapisów m.in  dotyczących szerokości
  drogi  .
Ad.6 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Daniel  Wilk
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

 Protokołowała :                                                                     Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                           Daniel Wilk 
Data sporządzenia :                                                                Data podpisania : 
2010.03.22                                                                             2010. …..........................


